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  25/6/17 ראשוןמונד אשר התקיימה ביום -תלשלא מן המניין המועצה המקומית  מליאתמישיבת 

 הבמשרדי המועצ

 

 ראש המועצה  – שמואל סיסונוכחים: 

 מ"מ וסגן ראש המועצה – נאשית כיוף           

 חבר המועצה – מרק ויין           

 ת המועצה חבר –נועה אתגר            

 

 מזכיר המועצה -משתתפים: דדי דהן

 גזברית המועצה-שרה חיים                 

 יועצת משפטית למועצה –עו"ד גיתית שרמן                

 מהנדס המועצה –יגאל קרז'נר                

 :על סדר היום  

 ות אישור הנחות בארנונהבלר 2016צו ארנונה לשנת (אישור 1

 

 זו על פי חוקהעלאה  2.18%  עומד על 2018משרד הפנים פרסם כי שיעור העדכון לשנת  – ושמואל סיס

 . 2.82%אנו מבקשים אישור להעלאה חריגה בגובה של 

 

תיקון של חישוב התעריפים בצו, לאחר שנערכה בדיקה לעניין, שיעור אני מבקש לציין שיש  – דדי דהן

 .2.82%העלאה המתוקנת של 

 

אנו מבקשים את ההעלאה החריגה מכמה סיבות: ראשית אם נעשה השוואה לישובים  - שמואל סיסו

-הסביבה, כגון: אבן יהודה וקדימה יליישובדומים  2018התעריפים לשנת הסמוכים אנחנו משתווים אליהם, 

 צורן.

כמעט ואין ארנונה ממקורות מסחר ותעסוקה ועל מנת לתת שירותים טובים יותר לתושבים יש צורך שנית, 

 בהעלאת הארנונה.

גם מבחינת החינוך, אנחנו רוצים להשקיע בתחום זה וגם היום אנחנו נותנים מעבר למה שמשרד החינוך 

 מקצה לנו.

 ההנחות הנן אותן הנחות כפי שאושרו בשנה קודמת.

וכן לאשר הנחות  2.82%ולהגיש בקשה להעלאה חריגה של  2018צו ארנונה לשנת חד לאשר הוחלט פה א

 בצו הארנונה. כמצויןבארנונה 

 

 הישיבה ננעלה                                                 

 רשם:

 שמואל סיסו                        דדי דהן                                                                            

   מזכיר המועצה                                                                                          ראש המועצה  


